
Punkter på dagsordenen 

 

1.  Godkendelse referat sidste møde  19:00 -  

2.  Meddelelser   

3.  Budgetter 2025   

4. Fremtiden-hvad skal vi ?              

5. Eventuelt              

6.               

 

 

  

 

Ad.1  Eventuelle bemærkninger til referat fra sidste møde.                           

          

Ad. 2  Status varmepumper 

 

Ad. 3   Godkendelse af Budgetter 2025. Tilskud huslejer 3000 kr./lejemål 

 

Ad. 4    Som tidligere oplyst danner Domea ny organisationsform. Nuværende aftale kan 

             ikke forsætte i nuværende form. Nærmere om dette på mødet, hvor der forhåbentlig  

             er flere detaljer som beslutningsgrundlag for fremtidig løsning. 

 

Ad. 5    

      

             

 

  

          

  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Vagn Nørskov 

Formand

BBEESSTTYYRREELLSSEESSMMØØDDEE  

Dato                  : 10-09- 2024 

Klokkeslæt                  : 19.00 –  

Sted                  :  Kælderen Damgårdsvænget 

Indkaldt af : Formanden  den  29-08-2024 

Anledning :  Bestyrelsesmøde 

Deltagere :  Bestyrelsen 

Forbered venligst :   

Medbring venligst :     Budgetforslag 



Punkter på dagsordenen 

 

 Referat  19:00 -  

Diskussion:  

Ingen bemærkninger. 

 

 

 

 
Konklusion:  

Godkendt 

 

Handlingsplan:  

 
Ansvarlig:  

 
Deadline:  

 

 

 

 Meddelelser   

Diskussion:  

Projektet er stadig kun i opstartsfasen. J.N. holder møde med ingeniør 12/9-24 

  

Konklusion:  

 

 

Handlingsplan:  

Afventer tilbud fra installatører og handlingsplan. 
Ansvarlig:  

 
Deadline:  

 

 

 

 

 Budgetter 2025 

 

            

Diskussion:  

Budgetter for forening, de tre afdelinger forelagt og gennemgået. Ingen ændringsforslag. 

 

 

Konklusion:  

Alle budgetter godkendt. 

 

Handlingsplan:  

Der indkaldes til Fælles budgetmøde til endelig godkendelse af budgetterne. 
Ansvarlig:  

 VN 
Deadline:  

 

 

 

 

 

RREEFFEERRAATT  

Dato                  : 10-09-2024 

Klokkeslæt                  : 19-00 

Sted                  :  Kælderen Damgårdsvænget 

Indkaldt af :   
Anledning :   

Deltagere : V,Nørskov, K.Laursen, P.Naver, H.N.Pedersen, P.Høier. 

Fraværende med afbud: :  

Fraværende uden afbud: : A. B. Andersen 



 

 

 

 

 

 

Fremtiden             

Diskussion:  

Ændringer i Domeas organisationsform medfører konsekvenser for Skibby Boligforening. Vores aftale kan ikke 

videreføres i nuværende form. Mulige løsninger debateret. Ny aftale Domea ? Ophøre som selvstændig forening og 

eventuelt blive en del af MNV. 
 

 Konklusion: . 

Beslutning om fremtidig forhold for foreningen skal vedtages på en Generalforsamling. 
 

Handlingsplan:  

Drøftelser med Domea og MNV om hvilke muligheder vi har. 
Ansvarlig:  

 VN , Bestyrelse 

Deadline:  

 

 

 

   

 

 

 

Eventuelt             

Diskussion:  

 Der er vanskeligt at finde engagerede beboere til at indgå i både afdelings-og bestyrelsesarbejdet. 
 

 

Konklusion:  

 

 Dette kan blive en afgørende faktor for foreningens fremtid. 

Handlingsplan:  

 

Ansvarlig:  

 

Deadline:  

 

 

 

  

 

 

 

             

Diskussion:  
 

 

 

Konklusion:  

 
 

Handlingsplan:  

 

Ansvarlig:  

 

Deadline:  

 
 

 

 


